



Description:

A strong title and description will help convince more guests to book with you.

License Number:

If you need to display a license number on your listing to operate in your area, make sure to include it here.

CITQ #

Title:

The Chic Chalet des 3 Poissons, Lake View

Brief Description (a good place to display your promotions as well):

Special telecommuting in November \$125/night

Let yourself be transported by the tranquility of nature in our softly decorated home where comfort has been prioritized. This large log property is ideal for family gatherings or get-togethers with friends.

Come prepare a sumptuous meal that you can enjoy around our beautiful dining table.

Relax by the fire in our plush sofa.

Your eyes will marvel at the surrounding nature and our breathtaking view of Mont Ste-Douceur.

About this Property:

You will find a fully equipped kitchen where you can prepare delicious meals while enjoying the view of Mont Ste-Douceur and Lake des 3 Poissons.

The fully glazed dining room, with its large solid wood table, can easily accommodate 12 people.

End the evening in the living room, nestled in the huge sofa in front of the fireplace, relaxing in our hanging chair, or playing a game of foosball with friends.

On the same floor, you will also find the main entrance, a shower room, and a small coffee bar area with a small refrigerator for your refreshments.

On the garden level is the master bedroom with a large bed, a small desk ideal for telecommuting, and a full bathroom with a spacious slate shower.

There are also two adjoining bedrooms, including a comfortable dormitory that can accommodate up to six people, and a bedroom that can comfortably accommodate a family of four.

On the same floor, a second living room, equipped this time with a television, will allow you to enjoy a good movie away from the action.

Finally, a second full bathroom, with a bathtub-shower for washing the little ones, as well as a washer/dryer area, are at your disposal.

Outside, you can enjoy a large covered balcony with a relaxation area, as well as a dining area with a barbecue and a large wooden table.

Our large yard will allow both young and old to stretch their legs, and in the evening, to enjoy a bonfire and grilled marshmallows.

Don't forget to enjoy our SPA, where you can relax while admiring the starry sky and the breathtaking view of Mont Ste-Douceur.

Hiking trails are directly accessible from the chalet's yard and crisscross the mountain and private domain.

Your senses will be amazed by the surrounding nature and the breathtaking view of Mont Ste-Douceur.

Property Access:

You will have access to the entire property and our large 24,000 m² plot, from which you will have direct access to hiking trails.

Host Availability:

We are always available to answer your questions before, during, and after your stay. Communications are mainly done through the WeChalet platform. Once the reservation is made, you will receive useful information for your stay as well as our contact information to write to us or call us for more urgent questions.

Other Things to Note:

If you are traveling with a pet, it is important to check the corresponding box and select the "Pets" option in the additional fees.

During the winter season, access to the chalet may be more difficult depending on weather conditions and maintenance of the private road leading to the chalet. Be sure to access the chalet with a four-wheel-drive vehicle.

The Region:

WITH FAMILY

- Mont Sutton (skiing, biking, disc golf, chairlift, zip lines)
- Heart of the Apple (orchard self-picking)
- Au Paradis des Fruits Dunham (berry picking)
- Bromont, Mountain of Experience (water park, skiing, tree climbing, biking, gondola, climbing wall, Trampo-bungee, bird of prey show, hiking trails, etc.)
- Backbone Climbing Center
- Domaine des Nobles Alpacas
- Equinox Cidery Farm

- La Colline aux Bleuets (blueberry self-picking)
- Les Trois Acres (bees, birds, butterflies, shop)
- Public markets (Sutton, Frelighsburg, Knowlton, etc.)
- Bromont Chocolate Museum Confectionery
- ObservEtoiles / Au Diable Vert (planetarium in nature, augmented reality, mountain station)

AS A COUPLE

- BALNEA spa + thermal reserve
- Dans ma bulle (spa)
- Spa West Brome
- Vineyards
- Microbreweries
- Sugar shacks
- Bike circuits (La Doyenne des vignes 76 km)
- Cheese factories
- Public markets (Sutton, Frelighsburg, Knowlton, etc.)
- Picturesque villages (Knowlton, Vieux-Bromont, Dunham, Frelighsburg, Bedford, Sutton, etc.)

DISCOVERY

- Bromont National Cycling Centre
- Lac Brome Ducks
- Capeline & Chocolat
- Prohibition audio-guided tour
- Heritage circuit 42 km (bike)

- Heritage circuits (Cowansville, Farnham, etc.)
- Cideries
- Loyalist heritage (3-day itinerary)
- Gourmet itinerary (3 days)
- Vineyards
- Microbreweries (Farnham Ale & Lager, Knowlton co., LeSage Brasseur, etc.)
- Museums (Lac-Brome, Missisquoi)
- Lac-Brome Theater

ADVENTURE

- Au Diable Vert, Mountain Station
- Bromont, mountain of experiences (water park, skiing, tree climbing, biking, gondola, climbing wall, Trampo-bungee, bird of prey show, hiking trails, etc.)
- Mont Sutton (skiing, biking, disc golf, chairlift, zip lines, etc.)
- Bromont National Cycling Centre
- Forest hiking trails (pedestrian, cross-country skiing, snowshoeing)

Surroundings:

A car is necessary to access the chalet.

The region offers a wide range of activities throughout the year.

You have access to an IGA grocery store, a Jean Coutu pharmacy, and a SAAQ 15 minutes away by car in the village of Saint-Alambic.

Five minutes from the chalet is the Zigio Outdoor Center with its hiking and cross-country skiing trails.

The village of Ste Douceur is about 25 minutes away.

Un titre et une description solide vous aideront à convaincre plus d'invités de réserver avec vous.

Numéro de Licence

Si vous devez afficher un numéro de licence sur votre annonce pour opérer sur votre territoire, assurez-vous de le mettre ici.

CITQ #

Title

Le Chic Chalet des 3 poissons, vue sur le lac

Breve description (bonne place pour afficher vos promotion aussi)

Spécial télétravail en novembre 125 \$ /nuits

Laissez-vous transporter par le calme de la nature dans notre maison à la décoration douce où le confort a été privilégié. Cette grande propriété en rondins est idéale pour les réunions de famille ou entre amis.

Venez préparer un somptueux repas que vous pourrez déguster autour de notre belle table à manger.

Détendez-vous au coin du feu dans notre canapé moelleux.

Vos yeux s'émerveilleront de la nature environnante et de notre vue imprenable sur le Mont Ste Douceur.

À Propos de cette propriété

Vous trouverez une cuisine entièrement équipée où vous pourrez préparer de délicieux repas tout en profitant de la vue sur le Mont Ste-Douceur et du Lac des 3 poissons.

La salle à manger entièrement vitrée, avec sa grande table en bois massif, peut facilement accueillir 12 personnes.

Terminez la soirée dans le salon, blotti dans l'immense canapé devant la cheminée, en vous relaxant dans notre fauteuil suspendu ou en jouant une partie de "baby foot" avec des amis.

Sur ce même étage, vous trouverez également l'entrée principale, une salle de douche et une petite pièce de type "bar à café" avec un petit réfrigérateur pour vos rafraîchissements.

Au rez-de-jardin se trouve la chambre principale avec un grand lit, un petit bureau idéal pour le télétravail et une salle de bains complète avec une douche spacieuse en ardoise.

Il y a également deux chambres attenantes, dont un dortoir confortable pouvant accueillir jusqu'à six personnes, et une chambre pouvant accueillir confortablement une famille de quatre personnes.

Au même étage, un deuxième salon, équipé cette fois d'une télévision, vous permettra de profiter d'un bon film à l'écart de l'action.

Enfin, une deuxième salle de bain complète, avec une baignoire-douche pour laver les petits, ainsi qu'un espace laveuse/sécheuse sont à votre disposition.

À l'extérieur, vous pourrez profiter d'un grand balcon couvert avec un coin détente, ainsi que d'un coin repas avec un barbecue et une grande table en bois.

Notre grande cour permettra aux jeunes et aux moins jeunes de se dégourdir les jambes et, le soir, de profiter d'un feu de joie et de marshmallows grillés.

N'oubliez pas de profiter de notre SPA, où vous pourrez vous détendre en admirant le ciel étoilé et la vue imprenable sur le Mont Ste-Douceur.

Des sentiers pédestres sont accessibles directement depuis la cour du chalet et sillonnent la montagne et le domaine privé.

Vos sens seront émerveillés par la nature environnante et la vue imprenable sur le Mont Ste-Douceur.

Accès a la propriété

Vous aurez accès à l'ensemble de la propriété et à notre grand terrain de 24 000 m² d'où vous aurez un accès direct aux sentiers de randonnée.

Disponibilité de l'hote

Nous sommes toujours disponibles pour répondre à vos questions avant, pendant et après votre séjour. Les communications se font principalement via la plateforme WeChalet, une fois la réservation effectuée, vous recevrez les informations utiles pour votre séjour ainsi que nos coordonnées pour nous écrire ou nous appeler pour des questions plus urgentes.

Autre chose à savoir

Si vous voyagez avec un animal, il est important de cocher la case correspondante et de sélectionner l'option "Animaux" dans les frais supplémentaires.

Pendant la période hivernale, l'accès au chalet peut être plus difficile en fonction des conditions météorologiques et de l'entretien du chemin privé menant au chalet. Veillez à accéder au chalet avec un véhicule à quatre roues motrices.

La région

EN FAMILLE

- Mont Sutton (ski, vélo, disque-golf, télésiège, tyroliennes)
- Au cœur de la pomme (auto-cueillette verger)
- Au Paradis des Fruits Dunham (auto-cueillette petits fruits)
- Bromont, montagne d'expérience (parc aquatique, ski, hébertisme, vélo, télécabine, mur d'escalade, Trampo-bungee, spectacle oiseaux de proie, sentiers pédestres, etc.)
- Centre d'escalade Backbone
- Domaine des Nobles Alpagas
- Ferme Cidricole Équinoxe
- La Colline aux Bleuets (auto-cueillette bleuetière)
- Les Trois Acres (abeilles, oiseaux, papillons, boutique)
- Marchés publics (Sutton, Frelighsburg, Knowlton, etc.)
- Musée du chocolat de la confiserie Bromont
- ObservÉtoiles / Au Diable Vert (planétarium en nature, réalité augmentée, station de montagne)

EN COUPLE

- BALNEA spa + réserve thermale
- Dans ma bulle (spa)
- Spa West Brome
- Vignobles
- Micro-brasseries
- Cabanes à sucre
- Circuits de vélo (La Doyenne des vignes 76 km)
- Fromageries

- Marchés publics (Sutton, Frelighsburg, Knowlton, etc.)
- Villages pittoresques (Knowlton, Vieux-Bromont, Dunham, Frelighsburg, Bedford, Sutton, etc.)

DÉCOUVERTE

- Centre National de Cyclisme de Bromont
- Canards de Lac Brome
- Capeline & Chocolat
- Circuit de la prohibition audioguidé
- Circuit du patrimoine 42 km (vélo)
- Circuits patrimoniaux (Cowansville, Farnham, etc.)
- Cidreries
- Héritage loyaliste (Itinéraire 3 jours)
- Itinéraire gourmand (3 jours)
- Vignobles
- Micro-brasseries (Farnham Ale & Lager, Knowlton co., LeSage Brasseur, etc.)
- Musées (Lac-Brome, Missisquoi)
- Théâtre Lac-Brome

AVENTURE

- Au Diable Vert, Station de montagne
- Bromont, montagne d'expériences (parc aquatique, ski, hébertisme, vélo, télécabine, mur d'escalade, Trampo-bungee, spectacle oiseaux de proie, sentiers pédestres, etc.)
- Mont Sutton (ski, vélo, disque-golf, télésiège, tyroliennes, etc.)
- Centre National de Cyclisme de Bromont

- Sentiers de randonnées en forêt (pédestres, ski de fond, raquette)

Les Alentours

Une voiture est nécessaire pour accéder au chalet.

La région offre un large éventail d'activités tout au long de l'année.

Vous avez accès à une épicerie IGA, une pharmacie Jean Coutun et une SAAQ à 15 minutes en voiture dans le village de Saint-Alambic.

À cinq minutes du chalet se trouve le Centre Plein Air Zigio avec ses sentiers de randonnée et de ski de fond.

Le village de Ste Douceur est à environ 25 minutes.